
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 681 af 2. juli 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Mads Rørvig (V). 

 

 

 

Morten Østergaard 

/ Joan Simkus 

  

18. juli 2014 
J.nr.  

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 681
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ved samrådet afholdt den 3. juni 2014 om skattemæssig succession i familieejede 
virksomheder, jf. SAU alm. del – samrådsspørgsmål AH og AI, omtalte ministeren hen-
standsordningen for betaling af bo- og gaveafgift ved overdragelse af erhvervsvirksomhed 
og oplyste, at den indebærer en betydelig likviditetsforbedring for virksomhederne ved 
overdragelse. Mener ministeren, at antallet af virksomheder, der bruger den nuværende 
henstandsordning for betaling af bo- og gaveafgift ved overdragelse af erhvervsvirksom-
hed, afspejler den samlede likviditetsforbedring, som ordningen skulle give virksomhe-
derne i forbindelse med overdragelsen? 
 

Svar 

Besvarelsen af spørgsmålet har grundet ferie desværre ikke kunnet udarbejdes inden for 

den fastsatte tidsfrist. Endelig besvarelse af spørgsmålet vil blive fremsendt snarest mu-

ligt. 
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